

# Skolebestyrelsesmøde | REFERAT

Tirsdag d. 20-10-20 | Kl. 17:00 – 19:00 | Mødested PLC

Møde indkaldt af Anja R. Schmidt Joensen

Mødetype Skolebestyrelsesmøde

Referent Morten Thøgersen

## Deltagere:

Anja, Trine, Anna, Marie, Thomas, Jakob, Merte, Nawale, Lise & Morten

## Afbud:

Jacob, Jesper & Esben

## EMNER PÅ DAGSORDENEN

Tildelt tid | **10min** |

Emne på dagsordenen **Nyt fra elevrådet** |

Oplægsholder **Elevrådet**

Dette punkt udskydes til senere, da elevrådet ikke har nået at afholde møde.

Tildelt tid | **30min** |

Emne på dagsordenen **Inkluderende fællesskaber – plads til forskellighed** |

Oplægsholder **Eva B & Pernille W**

Oplægget blev afholdt på smartboard og præsentationen vedhæftes som bilag til referatet.

Tildelt tid | **15min** |

Emne på dagsordenen **Kontaktforældrefolder** |

Oplægsholder **Anja**

Som kontaktforælder er man som udgangspunkt talerør for årgangen, uanset om man er enig eller ej.

Der foreslås at man fastholder at kontaktforældre og kontaktlærere planlægger forældremøderne sammen. (Det er et punkt i kontaktfolderen)

Den nuværende kontaktfolder er fra 2016 og skal derfor opdateres. Der diskuteres frem og tilbage hvilke elementer der stadig er relevante og hvilke der skal erstattes.

Der foreslås at der nedsættes et udvalg som kigger på opdateringen af folderen, så den ender som en overskuelig folder.

## Handlingspunkter

## Ansvarshavende

## Tidsfrist

Opdatering af kontaktfolder

Marie, Jakob & Thomas

Januar 2021

---

Tildelt tid | **30min** |

Emne på dagsordenen **Fremtidens forældresamarbejde på Bellahøj** |

Oplægsholder **Anja**

Vi er stødt på nogle barrierer med GDPR i forbindelse med livestreaming fra klasseværelset. Der er nogle tilladelser som ikke eksisterer, hvilket ikke gør det muligt lige nu med livestream fra klassen.

Der snakkes om hvordan det kan gøres mere attraktivt for især fædre at blive en større del af skolen.  
- Kan der laves aktiviteter som målrettes fædre?

Der stilles forslag til at traditioner tænkes ind i årshjulene for de enkelte årgange.

- Kan der laves et "katalog" med forskellige traditioner, så vi får et overblik over hvilke traditioner vi har lige nu?

- Lærergruppen skal inddrages og evt. eleverne, så det giver mening for årgangene.

Der efterlyses en større gennemsigtighed i forhold til ugeplaner i meebook, da mængden af information varierer meget på årgangene.

- Trine og Anna fortæller om udfordringen ved at differentiere ugeplaner, da forældre står i forskellige situationer og har brug for forskellig viden.

- Der efterlyses retningslinjer til udformningen af ugeplaner.

---

Tildelt tid | **10min** |

Emne på dagsordenen **Spørgsmål til orientering fra ledelsen** |

Oplægsholder **Anja**

Der bliver spurgt ind til om der er et generelt problem med elever der generer håndværkerne, men der tales om enkeltstående tilfælde.

Der bliver orienteret om Bellahøj IF opstart med stor succes og hvordan vi yderligere har fået koblet "ungtrænere" på holdene fra vores 8./9. klasser.

- pt. er der ca 75 medlemmer og ca. halvdelen af dem er nye.

---

Tildelt tid | **10min** |

Emne på dagsordenen **Henvendelse fra 7. klasse** |

Oplægsholder **Anja/Lise**

7. klasse har bedt om udgangstilladelse, da de mener at det nuværende byggeri begrænser deres ude muligheder.

Der diskuteres frem og tilbage omkring viljen til at give dem lov, for at hædre det initiativ de har udvist.

Der snakkes dog også om hvordan denne årgang ikke har udvist den bedste adfærd i forbindelse med udskolingsbygningen.

Til sidst stilles der dette forslag:

- 7. årgangs udendørs territorie udvides til friluftsscenen og området omkring.

Der gives ikke tilladelse til at bevæge sig uden for dette område.

- I tilfælde af overtrædelse inddrages dette privilegie.